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Zápis č.10/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 17. prosince 2020 na OÚ v Přepeřích 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluveni jsou Ing. 

Krsková Eva a Ing. Brožek Bohdan. Počet hostů: 2 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, 

po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.9/2020 ze dne 12. listopadu 2020. 

4.   Návrh rozpočtového opatření č.7/2020.  

5.   Návrh plánu inventur za rok 2020. 

6.   Návrh rozpočtového provizoria 2021. 

7.   Schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2021. 

8.   Příprava rozpočtu 2021 – návrh bilance rozpočtu a zásadní položky.   

9.   Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

10. Diskuse. 

11. Zpráva návrhové komise.  

12. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Malý Petr 

Ing. Novák Jiří 

Ověřovatelé:   Hozdecký Dušan  

   Dlouhá Alena 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 9/2020 ze dne 12. listopadu 2020 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 9. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 12. listopadu 2020 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.7/2020 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření, který byl zaslán v podkladech zastupitelům. 

Dále doplnil informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 39.672.983,73 Kč ke dni 16. 12. 

2020. V této částce už jsou dotace na nákup hasičského auta, 450.000,- Kč od GŘ HZS ČR a 300.000,- 

od Libereckého kraje, ale tato částka neobsahuje dnes zaplacených 1.172.156,- právě za nákup has. 

automobilu. RO č.7 řeší příjmy a úpravy výdajů. V příjmech je 450.000,- dotace na hasičské auto, 

339.381,50 Kč – polovina příspěvku od ostatních obcí na hotovou cyklotrasu do Příšovic, a dále 

v příjmech snižujeme odhadem očekávanou daň z příjmů PO o 644.381,50 Kč (letos dojde k propadu 

– covid-19). Celkem tedy zůstává v příjmech navíc 145 tis. Kč. Ve výdajích řešíme jednotlivé 

položky a přesuny v nich. První ve výdajích je 45 tis. Kč na pokrytí nákladů spojených s novým 

webem obce, 30 tis. Kč na čištění a monitoring kanalizace (Karlák), dále přesouváme mezi položkami 

30 tis. Kč z oprav BH na vodu BH, 30 tis. Kč tříděný odpad, 40 tis. Kč odpady (komunální, bio, 

kontejner), 60 tis. Kč přesouváme z investic do oprav (stavební práce II/610). Zvyšujeme tedy objem 

rozpočtu o 145 tis. Kč, celková bilance se nemění. Dotazy nejsou. Hlasováním tedy schvalujeme 

rozpočtové opatření č.7/2020. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.7/2020 dle předloženého návrhu. 

 

 

5. / Návrh plánu inventur za rok 2020 

 

Tradiční bod připravený paní účetní podle zákona č.563/1991 Sb. o účetnictví, prováděcího 

předpisu č. 270/2010 Sb. o inventarizaci majetku a závazků, Směrnice o inventarizaci č.11. Stanovuje 

se tento plán inventur k provedení řádné inventarizace majetku a závazků Obce Přepeře za rok 2020. 

Starosta navrhl složení komisí: 

hlavní komise:  Ing. Brožek Bohdan, Ing. Sajdl Luděk, Najmanová Marcela 

dílčí komise 1:  Najmanová Marcela, Tauchmanová Lenka, Kudrnáč Tomáš 

dílčí komise 2:  Ing. Malý Petr, Mocová Blanka, Dlouhá Alena 

(předsedové podtrženi) 

 

Termíny inventur: zahájení bude 4.1.2021, ukončení cca 20.1.2021, tak aby do 31.1.2021 

mohla být zpracována inventarizační zpráva. 

Nikdo nevznesl dotaz nebo připomínky ke složení komisí, ani nepodal jiný návrh. Hlasujeme 

tedy o schválení plánu inventur a složení komisí.  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje plán inventur za rok 2020 dle předloženého návrhu. 

 

 

6. / Návrh rozpočtového provizoria 2021 

 

Rozpočtové provizorium nám umožní na začátku příštího roku financování obce podle 

položek rozpočtu 2020 do doby, než bude přijat rozpočet na rok 2021. V rámci rozpočtového 

provizoria lze financovat akce schválené Zastupitelstvem obce Přepeře a hradit závazky z uzavřených 

předchozích smluv. V rámci tohoto rozpočtového provizoria schvalujeme i příspěvek na provoz 

příspěvkových organizací: ZŠ 692 tis. Kč a MŠ 550 tis. Kč (částku příspěvku a rozpočet si navrhují 

po konzultaci samotné PO a sami si ho i vyvěšují, což bylo splněno). Samotný návrh rozpočtu budeme 

řešit v lednu a schvalovat v únoru, a to už budeme mít i uzavřený rok 2020 a uvidíme, co a jak se 

proinvestovalo. Ing. Novák se dotazuje na tvorbu rozpočtu a jestli je částka pro PO dostatečná? 

Starosta vysvětluje, že si částku navrhují PO sami po konzultaci s námi. S financováním nikdy nebyl 



Rok 2020                                        Zápis č. 10                                                     Strana č. 3 

________________________________________________________________________________ 

problém ani v případě mimořádných investic, kdy občas využíváme rezervní fondy PO. Další dotazy 

nejsou. Hlasujeme tedy o rozpočtovém provizoriu a částkách pro PO. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje hospodaření obce v roce 2021 dle upraveného rozpočtu na rok 

2020 do doby schválení rozpočtu na rok 2021, a v souladu s §13 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. se 

stanovuje na rok 2021 neinvestiční příspěvek na provoz zřízeným příspěvkovým organizacím a to 

následovně: Základní škola Přepeře 692.000,- Kč, Mateřská škola Přepeře 550.000,- Kč 

 

 

7. / Schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2021 

 

Další tradiční věc je schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu příspěvkových 

organizací. Schválit musíme předem před schvalováním rozpočtu obce. Příspěvek byl s PO 

projednán, vytvořen střednědobý výhled, a vše bylo řádně vyvěšeno, jak požaduje zákon. ZŠ Přepeře 

požaduje po zřizovateli (schváleno v předchozím bodě) 692 tis. Kč na rok 2021, dále pak plánují 790 

tis. Kč na rok 2022 a 800 tis. Kč na rok 2023. MŠ Přepeře požaduje po zřizovateli 550 tis. Kč na rok 

2021, dále pak plánují 570 tis. Kč na rok 2022 a 580 tis. Kč na rok 2023. Dotazy nejsou. Přistoupíme 

ke schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ Přepeře. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočet MŠ a ZŠ na rok 2021 a střednědobý výhled rozpočtu 

ZŠ a MŠ Přepeře dle zveřejněných návrhů. 

 

 

8. / Příprava rozpočtu 2021 – návrh bilance rozpočtu a zásadní položky 

 

Rozpočet na rok 2021 se bude zásadně odvíjet od největších investičních akcí, které zde ve 

stručnosti zmíním. Vše bude ještě diskutováno a dotvořeno v lednu 2021. Bilance rozpočtu bude 

schodková a použijeme zde prostředky z minulých let. Bohužel se očekává propad daňových příjmů. 

Naštěstí máme něco naspořeno z minulých let a můžeme v obci investovat. Předpokládáme tyto 

investiční akce: rekonstrukce bytovky, chodník ke trati, další etapy VO + osvětlení kostela, chodník 

od bytovek Kolora k silnici II/610, rekonstrukce dešť. kanalizace a vodovodu „Karlák“ + finální asfalt 

(spolu s VHS), podíl na projektech Greenway Jizera, nový umělý povrch sportovní hřiště, střecha 

svazarm, opětovné otevření diskuze o dostavbě ZŠ. Vše budeme ladit v lednu. Zastupitelé požádali o 

zaslání seznamu těchto akcí a připsání hrubého nástřelu cen za tyto akce. 

 

 

9. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

 Návrh na uzavření dodatku č.9 ke smlouvě o provedení stavby na akci „Silnice II/610 Turnov 

– hranice Libereckého kraje (vč. mostních objektů)“. Dokončení financování této stavební akce. Už 

jsme v minulosti schvalovali několik dodatků. Tentokrát je tento dodatek „mínusový“ s doplatkem 

pro nás ve výši 11.580,-Kč bez DPH. Starosta seznámil zastupitele detailně s tímto dodatkem a 

s důvodem vypořádání. Hlasujeme o dodatku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje uzavření dodatku č.9 ke smlouvě o provedení stavby na akci 

„Silnice II/610 Turnov – hranice Libereckého kraje (vč. mostních objektů)“ dle návrhu. 

 

Řád veřejného pohřebiště obce Přepeře. Na základě nové legislativní úpravy jsme připravili 

nový řád pohřebiště. Ten jsme zaslali na kraj, kde nám ho zkontrolovali a vydali souhlas 

s provozováním pohřebiště a s novým řádem (k 2.12.2020). Nyní musíme formálně tento řád schválit. 



Rok 2020                                        Zápis č. 10                                                     Strana č. 4 

________________________________________________________________________________ 

Starosta ještě přítomné s řádem detailně seznámil. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje Řád veřejného pohřebiště obce Přepeře po předchozím 

souhlasu Krajského úřadu dle návrhu. 

 

Došlá pošta: 

 Young Life Česká republika z.ú., Bc. Boudný Petr – žádost o dotaci na rok 2021, aktivity 

s mládeží ve věku 15-19 let a žáky ZŠ 7-15 let, celoroční činnost, pravidelné kluby se zaměřením na 

výuku angl. jazyka, Přepeře a Turnov, atd ….  Rozpočet 450 tis Kč, žádá o dotaci na činnost ve výši 

25 tis. Kč. Zvážíme při tvorbě rozpočtu 2021. 

 

 Náboženská obec Církve československé husitské Přepeře, Mgr. Bezděčík – žádost o dotaci 

na rok 2021, dokončení rekonstrukce objektu, rekonstrukce půdní podlahy a izolace, zamezení úniku 

tepla, možné další využití podkroví. Celkový rozpočet 150 tis. Kč, žádá 100 tis. Kč. Zvážíme při 

tvorbě rozpočtu 2021. 

 

MěÚ Turnov – st. úřad – kolaudace garáže u č.p. 153, .  

 

MěÚ Turnov – st. úřad – předčasné užívání silnice II/610 do 30.9.2021. Zde budeme 

připomínkovat a žádat řešení poměrně nebezpečného odbočení na křižovatce u školy ve směru od 

Turnova na Modřišice. Navrhneme snížení rychlosti ve směru od Příšovic. 

 

Liberecký kraj – životní prostředí a zemědělství – zahájení řízení ve věci výjimky do roku 

2025 v monitoringu a odchytu kriticky ohrožených druhů vlka obecného a rysa ostrovida.  

 

MěÚ Turnov – st. úřad – kolaudační rozhodnutí, povolení užívání – prodloužení plynovodu 

včetně dvou přípojek při akci „IS pro 3RD Potůček“, . 

 

 

10. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - máme v provozu novou elektronickou úřední desku před vstupem na OÚ a 

novou wifi na úřadu pro potřeby úřadu a zastupitelů, doplníme ještě velký 

monitor do zasedací místnosti na promítání podkladů 

 - včera hasiči přivezli nové hasičské auto Ford Transit, probíhá registrace a 

musíme ještě havarijně pojistit 

 - rekonstrukce malého mostu přes Jizeru hotova, už je v provozu 

 - rekonstrukce velkého mostu přes Jizeru – byl zde projektant, pilíře budou 

rekonstruovány, mostovka bude nová, součástí bude chodník na straně „po 

vodě“ (k Závodí), realizace cca 6 měsíců nejdříve 2022 …. až 2025, provizorní 

lávka bohužel nebude instalována 

Pan Kudrnáč:  - informoval o zrušených prosincových svátečních akcí v sokolovně (fotbal, 

stolní tenis, volejbal) 

 - objednali jsme mimořádný svoz komunálního odpadu na 6.ledna pro celou 

obec, takže 30.12. a 6.1. bude svoz odpadu z celé obce, následuje 13.1 celá 

obec, 20.1. část … atd …  

 - požádal SDH Přepeře o organizaci a zajištění kontrolovaného spálení větví za 

svazarmem přes zimní období 

 - na příště připravit plán akcí na rok 2021 + akce pro schválení vyhlášky na 

zkrácení nočního klidu 

 - Zahradnictví Malý nás informovalo o zajištění tradičního prodeje vánočních 

kaprů 21.12., 22.12., 23.12. čas 10-17 hod 
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 - zvažujeme nákup rozmetadla za traktor na částečnou možnost posypu solí 

v našich ulicí 

 - Betlémské světlo na návsi 23.12., 16-18 hod. zajišťuje středisko Štika Turnov 

- knihovna Přepeře přes svátky uzavřena – otevře 6. 1. 2021 

 - OÚ omezený režim přes svátky 21.12. 8-12 a 13-15, 28.12. 8-12, 30.12. 8-12, 

následně od 4.1. návrat k omezenému režimu po a st 11-12 a 13-17 

Paní Dlouhá: - opět připomněla nutnost měření rychlosti na Potůčku St.: upozorníme policii, 

prověřím možnost instalace stálého měřáku rychlosti 

Pan Náhlovský:  - dotaz na rekonstrukce plotů u hřiště u OÚ a na Potůčku, St.: oslovená firma 

už neměla kapacitu, udělá ihned na začátku další st. sezóny 

Ing. Novák: - na malém mostě, po rekonstrukci, se mu zdají nebezpečně velké mezery 

v zábradlí na předmostí. St.: podíváme se na to 

 - připomněl nutnost dotáhnout „do konce“ smlouvu na údržbu okolí jezu 

Pan Hozdecký: - detailně informoval zastupitele o nově zakoupeném hasičském Fordu Transit 

a jeho výbavě pro potřeby SDH Přepeře 

RNDr. Semler: - navrhl prověření možnosti instalace úsekového měření rychlosti na Potůčku. 

St.: dotážu se v Turnově na podmínky a zvážíme to  

Ing. Sajdl: - informoval zastupitele o situaci ve VHS Turnov, kde se město Turnov (s 

podporou města Semily) snaží o změnu stanov, Rada města Turnova 

odsouhlasila záměr vystoupení z VHS a předala k rozhodnutí na jednání 

zastupitelstva, Zastupitelstvo města Turnova ale tento bod neprojednávalo, 

rozhodnutí je odsunuto do dubna 2021 s tím, že se zástupci Turnova pokusí do 

té doby vyjednat přijatelnou změnu stanov ve VHS, tak aby Turnov měl větší 

zastoupení při rozhodování v Radě sdružení VHS. Nemusíme k tomu zatím 

přijímat žádné rozhodnutí. Budeme situaci sledovat. Starosta zítra jede na radu 

sdružení, následně nás bude informovat. 

Paní Vinterová  - dotázala se proč byla zrušena zastávka u Diasu (ČSAD) v Turnově. St.: 

nevím, zjistím 

 

 

11. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.10/2020. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

12. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

28. ledna 2021 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva bude v termínu 18. ledna 2021 v 17:15 hod na OÚ.  




